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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №15 
 

Днес, 28.10.2024 год. /понеделник/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  15-то редовно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова – Независим 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

Заседанието бе открито в 10:30 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС,  

която поздрави присъстващите и гостите на заседанието. 

Г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС – Колеги, в залата присъстват всички 

общински съветници, така че заседанието може да бъде проведено. Имате пред вас 

дневен ред състоящ се от две точки, а именно:   

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски“ с. Микрево и ДГ 

„Патиланци“ с. Микрево за учебната 2024/2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ако няма други предложения моля да 

гласуваме.  

 

Не постъпиха такива. 
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Гласува се: Дневен ред на 15-то редовно заседание на ОбС Струмяни с 

направеното допълнение 

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 15-то редовно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с пътуващи 

педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски“ с. Микрево и ДГ 

„Патиланци“ с. Микрево за учебната 2024/2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев /   

 

2.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 

 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски“ с. 

Микрево и ДГ „Патиланци“ с. Микрево за учебната 2024/2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По тази точка имаме становище от 

две от постоянните комисии. Моля председателите на комисиите да ни ги представят. 

Анита Митрева. 

 

Г-жа Митрева – председател на комисията по бюджет, финанси и контрол по 

изпълнение решенията на ОбС Струмяни – Само да кажа, че това трябваше в септември 

месец да се гласува, за да може да се стартира нормално самата учебна година и да се 

изплащат транспортните разходи на педагогическите специалисти. Обявявам, че аз 

няма да гласувам по точката. Бюджетната комисията взе положително становище. Няма 

пречки точката да се гласува.  

 

Г-жа Христова – председател на комисията по образование, култура, спорт и социални 

дейности – Нашето становище също е положително.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни –Процедура на гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на актуализиран списък с 

пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий Хилендарски“ с. 

Микрево и ДГ „Патиланци“ с. Микрево за учебната 2024/2025 година. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева - - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание Раздел II от Наредбата за изменение на Наредба № 1 от 16.01.2017 г. 

за условията и реда за възстановяване на транспортните разходи или на разходите 

за наем на педагогическите специалисти в институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование /Обн. - ДВ, бр. 36 от 27.04.2018 г.,/;  

чл. 21, ал. 1 т. 6 от ЗМСМА, с 12 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 106 

Общински съвет Струмяни реши: 

 
Приема актуализиран списък с пътуващи педагогически специалисти в СУ „Св. Паисий 

Хилендарски“ с. Микрево и ДГ „Патиланци“ с. Микрево за учебната 2024/2025 год., както 

следва: 

СПИСЪК 

на длъжностите и лицата, които имат право на транспортни разноски през 2024/2025 г. 

в делегираните от държавата дейности по Образование 

  

№  Име, презиме, фамилия 

 

Месторабота 

/училище, 

детска 

градина/ 

 

длъжност 

 

Маршрути 

 

1 Александър Асенов Щърбев СУ Микрево Учител Струма - Микрево 

2 Кристина Иванова Стоилкова СУ Микрево Помощник на 

учителя 

Струмяни - Микрево 

3 Ангел Илиев Ангелов СУ Микрево Ресурсен 

учител 

Сандански – Микрево 

4 Атанас Стоянов Атанасов СУ Микрево Учител Сандански – Микрево 

5 Цветанка Любенова Таскова СУ Микрево Учител Сандански – Микрево 

6 Боян Илиев Самарджиев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

7 Величка Стойчева Ангелова СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

8 Галя Кирилова Стойчева СУ Микрево Учител Илинденци - Микрево 

9 Георги Димитров Жегов СУ Микрево Учител Вълково - Микрево 

10 Десислава Ангелова Богоева СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 
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11 Димитър Илиев Котев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

12 Евтим Кирилов Голев СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

13 Елена Валентинова Филатова СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

14 Елена Стоянова Мицанска СУ Микрево Учител Плоски - Микрево 

15 Иван Христов Стоянов СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

16 Йорданка Костадинова Илиева СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

17 Катя Йорданова Станоева СУ Микрево Учител Д. Градешница-Микрево 

18 Кирил Димитров Гегов СУ Микрево Учител Благоевград - Микрево 

19 Криси Огнянова Накова СУ Микрево Учител Кресна - Микрево 

20 Красимира Иванова Тасева СУ Микрево Психолог Сандански - Микрево 

21 Любомир Николаев Алексиев СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

22 Мария Иванова Панайотова-

Стамболиева 

СУ Микрево Учител Струмяни - Микрево 

23 Евгения Христова Накова СУ Микрево Учител по 

професионална 

подготовка 

Сандански - Микрево 

24 Петър Аспарухов Христов СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

25 Симо Йосифов Паров СУ Микрево Учител Сандански - Микрево 

26 Теодора Петрова Веселинова СУ Микрево Учител Кресна - Микрево 

27 Румен Бойков Апостолов СУ Микрево Учител Ново Делчево - Микрево 

28 Найден Асенов Илиев СУ Микрево Учител Генерал Тодоров - 

Микрево 

29 Светла Петрова Дуева ДГ Микрево Учител Сандански - Микрево 

30 Таня Георгиева Господинова ДГ Микрево Учител Д. Градешница - Микрево 

31 Катя Герасимова Георгиева ДГ Микрево Учител Струма - Микрево 

32 Соня Георгиева Илиева ДГ Микрево Учител Струмяни - Илинденци 

33 Ванеса Илиева Стоянова ДГ Микрево Учител Лиляново - Микрево 

34 Блажка Юлианова Котева ДГ Микрево Учител Илинденци - Микрево 

 

 

 

Точка втора от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кой иска да вземе думата? Г-н 

Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам да започна. Всички колеги сме тук и зам.-кмета 

на община Струмяни г-жа Котева е тук. Преди известно време, може би няколко месеца 

назад, коментирахме същата тема няколко пъти. Г-жа Котева си записва там в някакви 

тефтери, но не виждам резултати от това, което говорим. Става въпрос за гробищните 

паркове в с.Микрево. Двата гробищни парка в горната и долната махала. Ставаше 

въпрос да се почистят под някаква форма. Не самите гробища, а пътеките да се 

почистят и окосят. Знаете, че всичко е боклуци там. Естествено, че това е от хората не 

от някой друг. Но все пак трябва да има някакъв отговорник за поне минимална 

поддръжка. Поне покрай Задушница. Тази година освен един път косене на долните 

гробища, горните не се и косиха, друго нямаше. Навсякъде е змиярници, сега вече е 

студено и змии няма, но е хубаво да се поддържат тези гробищни паркове. Всеки един 

от нас има близък там . Малко или много всички ходим. Пак казвам не самите гробове, 

но поне главните алеи. Нито с коли може да се влезе, ако не дай си Боже има смъртен 

случай. Пак апелирам за минимална поддръжка. Трябва да се говори затова сме тук. 
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Това са проблеми, с които се сблъскваме ежедневно. Искам пак да си запишете, ако 

трябва, или ако няма ефект от записването да обърнете по-специално внимание и не 

само за гробищните паркове в Микрево, а и в другите населени места. Или пък да 

дадете някакво решение, което да води до периодично почистване на гробищните 

паркове.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз пропуснах да кажа, че на 

заседанието присъства и г-жа Котева. Извинявам се, за което!  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Аз бих искала да отговоря 

конкретно на питането на г-н Пецанов. Наистина аз си спомням много добре в 

последната ни лятна сесия когато отново си говорихме и стана въпрос конкретно за две 

улици в Микрево за достъпа до гробищния парк там. Лично аз бях провела разговор и с 

колегата Влади от транспорта и с кмета на Микрево в ден вторника на дата 28 юли, 

датата я помня много добре. Бях поръчала багера да отиде и да почисти улицата, за 

която тогава стана въпрос и това беше организирано. За съжаление обаче в края на 

месец юли, излишно е да се връщаме назад към неприятните ситуации, възникна 

огромния пожар и де факто всички неща, които бяхме планирали за почистване 

приключиха към онзи момент. На тема гробищни паркове това е отговорност на всички 

кметове и кметски наместници по населени места. Всички кметове знаят, че минимум 

една или две седмици преди дните на Задушница трябва да си организират хората. Това 

са основно хората по програмите, защото знаете, че ние нямаме други почистващи 

звена, които трябва да отидат и да почистят общите алеи, пътя. Багер да се пусне 

където достъпа не е добър. Това си е отговорност на местните кметове. Ние от 

общинска администрация разбира се подпомагаме този процес. Пак казвам някъде 

може и да има пропуски, но за мен тук местните кметове трябва да си имат своята 

тежест. Това е което мога да кажа. Аз вчера съм била на гробищата и съм чистила. 

Знаете аз живея в Илинденци при нас е прилично трасето. Общите площи са почистени, 

но пак казвам всеки кмет трябва да си поеме тази отговорност по места. А вече където 

има такива за самия достъп до улици проблемни пак казвам знаете, че има един багер 

дето го разпъваме навсякъде и пак знам, че е аварирал. Последните дни съм говорила с 

някой от кметовете всеки си чака реда този багер да стигне до там. Както виждате той 

не винаги успява да стигне до всички. Това е, което мога да кажа.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ако мога и аз да се включа и да допълня. Знам, че това е 

съвместна работа на общината заедно с кметовете на населените места. Както казахте и 

Вие това е процес, в който трябва да се отпусне камион със служител от общината 

затова моля Ви проконтролирайте ги тези съвместно с кмета. Звъннете на който 

отговаря за тези неща. Знам, че това са битови проблеми, дребни, но касаят всички нас 

и са видими. Масово възрастните хора по населените места имат по-чести ходения до 

гробищните паркови, но те вече не са в състояние да отидат пеша да там камо ли да 

чистят алеите. За самите гробове е ясно, но поне елементарното да се окоси. Не струва 

кой знае какви финансови средства.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Само да допълня относно 

почистването, защото няма да го забравя този прекрасен месец юли, който премина 

тази година. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Миналата година нямахме такива катаклизми.  
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Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Значи в деня, в който около 28-

29 юли правихме организация този багер да отиде и да прочисти точно тези улици, 

които коментирахме, и аз ще си отворя тефтера, защото аз си записвам и чета, улицата 

на която да отиде багера в същия ден ВиК имаха авария в Каменица. От ВиК ни 

звъняха нашия багер да отиде в Каменица. В същото време сменяха прословутия кран 

тук в Струмяни, където на всеки 100 м. имаме разкопки и лунен пейзаж. Този един 

багер ни се търси от ВиК да бъде на три места едновременно и след обяда този същия 

багер тръгна да прави просеки за пожара. Така, че кажете при двадесет и едно села и 

при аварирал багер какво правим? Пак казвам аз не искам никого да обвинявам просто 

искам да стане ясно, че ние правим каквото можем с наличния ресурс, с който 

разполагаме. Това е. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Чиликов искаше да вземе думата. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Аз 

исках да взема думата за да дам отговор на г-н Пецанов, но г-жа Котева му отговори. 

Това е работа на местните кметове. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Това е ясно, но нали някой трябва да бъде проконтролиран.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – В 

какъв смисъл да го контролираш? Те не си ли знаят задълженията? 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Нали знаете какъв е проблема, че 

местните кметове никога не идват на сесии.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Съгласен съм, но ние сме длъжни да попитаме, защото ние 

сме хората, които можем да решим проблема. Аз разбирам, че е имало някакъв проблем 

с багера, но това е било последните няколко месеца да речем. Няколко години назад не 

виждам никаква промяна. Крайно време е да се направи някакъв график и да се реши 

този проблем. Аз не говоря конкретно само за с.Микрево, защото проблема е 

навсякъде. До колкото знам единствено в с.Цапарево гробищата са почистени и се 

чистят периодично. 

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – И при нас са добре. Ние си казваме на 

кмета и той си върши работата. 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Нали ви казах, аз вчера бях. И 

достъпа е добър, почистено е, има си и контейнери.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Нека да чуем г-жа Тимева-Митрева. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам една молба за с.Струмяни. Тя беше 

отправена към г-н Секулов на по-предходната сесия относно почистване на улицата 

пред детската градина тук в с.Струмяни. Това е многократно коментирано. Улицата е в 

ужасно състояние. Все пак детската градина се посещава от деца. Всяка сутрин 

родители, деца минават. Не е редно децата да се възпитават така около тях да е пълно с 

боклуци, непочистени улици и т.н. . Ако може малко по-често да се почиства тази 

улица. Аз знам, че няма как всеки ден да се почиства там, но все пак там е детската 

градина и не е редно пред нея пространството да е такова.  
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Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Митрева. 

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – Подкрепям г-жа Тимева-Митрева, но 

веднага след вашата реакция миналия път от общината беше изпратена еколожката. 

Огледаха мястото, беше почистено и държим постоянно връзка с нея когато се натрупат 

боклуци да се почиства.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Какви боклуци толкова се натрупват 

там? Това искам да попитам. Как така постоянно има боклуци на тази улица? 

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – Точно там са и кошовете, които са с 

разделното събиране. Покрай тях постоянно е мръсно. От самите хора си се прави.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – По-скоро не е точно около кошовете, да от хората 

си се прави, но има и доста растителност. На самата улица има и необитаеми и 

обитаеми къщи, пред които пространството знаете какво е. Всеки трябва да си 

поддържа пространството пред у дома. Не можем да разчитаме изцяло на общината, но 

все пак. Има изоставени коли, железарии, камъни, дърва, кой каквото се сети. Не е 

редно това да е на тротоарното пространство.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Мен също много ме дразнят 

хигиенните навици на всички ни и се изразявам така метафорично, защото всички тук 

присъстващи и многото отсъстващи сме отговорни за това, което се случва пред 

къщите ни. Когато касае институции, в случая детска градина, дали ще са социални 

центрове, читалища и т.н. там има директори и управители, които във всеки един 

момента когато видят, че нещо не е добре, ако сами не могат да се справят идват при 

нас и ние съдействаме. Същото касае и Вас. Когато виждате, че има някаква хигиенна 

нередност, или необходимост не пречи, еколожката ни е Надето Георгиева всеки отива 

и казва. Както аз миналата седмица предприемам нещичко в ромската махала. Казват 

ми това не е така, това не е така и аз предприемам нещо за да го урегулирам. Просто 

когато забележите нещо обърнете се към колегите. Те може да не реагират сега и 

веднага по някакви обективни причини, но ще се реагира. И пак казвам ние не сме 

перфектни, но се опитваме.  Това е на тема детската градина и не само.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Прави ми впечатление като мина през Микрево, 

пред училище, детската градина, около площада се почиства, но има и други места, 

които трябва да бъдат почистени. 

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – И в Илинденци е чисто около детската 

градина само в Струмяни е проблема.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – А защо така в Струмяни 

непрекъснато получаваме сигнали за около детската градина? 

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – Не знам. 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Това им е най-любимото място 

за натрупване на боклуци явно.  
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Г-жа Христова – независим общински съветник – Последния път, в който колата дойде 

да изхвърли боклука пред детската градина, след два дни пак беше натрупано. Еми не е 

нормално за мен. Кой е виновен за това, пак ли е общината? 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Ние не сме се събрали да определяме кой е 

виновен. Просто имаме молба да се поддържа пространството и от хората, и от 

общината. Виновни са всички и общината и хората в общината.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам и друг въпрос. Може би и г-жа Митрева е 

запозната и може да отговори, но по-скоро питането ми е към г-жа Котева. Преди 

известно време гласувахме едни средства за изграждане на детска площадка тук 

отсреща в двора на училището. Няколко години по-късно нито площадка има, нито 

някакви ремонтни дейности се виждат. 

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – Нямам отговор аз. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Искаме да проследим все пак какво става с тези средства.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Колеги, наистина тази площадка 

беше случена, казвам случена като идея. Детските игрушки са купени, съхраняват се и 

аз понеже съм ги видяла къде се съхраняват и не знаех между другото за тази 

инициатива, и попитах какво се случва тук. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Е тя е от бюджета, как да не знаете? Би трябвало да сте 

запозната.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Аз не мога да проследявам всяко 

едно действие. Тази площадка, до колкото знам, е планирана в училищния двор. Нали 

така?  

 

Г-жа Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ – Да. 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Нашия училищен двор в предвид 

ремонтите, които бяха се превърна в една строителна площадка с плочки, цигли и т.н. . 

Няколко пъти кмета в мое присъствие дава нареждане да се почисти тази площадка за 

да се изгради детската площадка. Информирани са всички кметове, че има плочки, 

тухли, където има нужда да се изтегли този материал, да се почисти двора и там да се 

направи тази площадка. Обаче това във времето някак си се разтакава и все още не е 

случено. А иначе аз знам, че игрушките са купени. Това е въпрос на монтаж и действие. 

Нещата не стоят във въздуха.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-жа Митрева поиска думата. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Аз искам да взема думата за друго нещо, 

различно от това, което до сега коментирахме. Има един проблем около Карелия. 

Искам да се обърна към г-жа Котева дали е запозната с подобен проблем, а може ми и 

колегите от Общински съвет дали са запознати. Тази непрекъсната линия, пътната 

маркировка, която е направена за да не се изпреварва, да не можеш да свиеш към 
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Карелия масово там полицията хваща хора в нарушение, защото там е най-удобно 

примерно да се свие за Карелия. Или пък да излезеш от Карелия и получават глоби от 

полицията. Има ли как това нещо да се промени като пътна маркировка? Защото за да 

излезеш от магазина Карелия, който всички посещаваме, трябва да отидем долу на 

вулканизатора чак там да обърнеш и да се включиш на пътя. Отделно като идваш от 

Микрево ти не можеш по никакъв начин да свиеш за Карелия. Там е забранено. Аз 

лично също съм глобявана там. Много хора вече се оплакват и търсят съдействие от 

общината, ако може да се изиска от МВР да се промени тази маркировка.   

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Общината по принцип не е 

органа. Общината може да трансферира едно писмо до АПИ. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – То си 

е така още от както Е79 беше главен път и беше много натоварен, и я нямаше 

магистралата.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Тази регулация и разрешенията 

не се дават от общината. Ние не сме органа.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Не за разрешение, аз казвам дали може 

да се инициира писмо. 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Може да се направи питане. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Да, питане какво може да се направи. 

Наредба 2 от 2021 за сигнализациите на пътната мрежа може да се ползва.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз мисля, че е поради това, че там е 

спирка и излизат от там автобусите. Да, там е така от години. Аз мисля, че точно заради 

автобусната спирка там няма как да стане.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Надолу може. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По-надолу може и да стане. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – В тази връзка с маркировката и аз имам едно питане. Преди 

три месеца имах едно питане за пешеходните пътеки, легналите полицаи, които ги 

махнахме. Уговорката ни беше, че ще се пусне до АПИ питане. По закона вече не може 

да се направи легнал полицай, но може да се изгради лека бабунка с пешеходна пътека. 

До къде сме стигнали? 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Трябва да проверя. Аз не мога да 

дам отговор.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Защо? 

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Защото аз не движа преписките с 

безопасността. Обикновено в тази комисия по безопасност на движение там са Влади 

Стоев и други. Има си комисия.  
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Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми е дали има някаква реакция.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Колегите от тази комисия са 

хората, които трябва да подготвят такова писмо, както и за случая, за който спомена    

г-жа Митрева. Трябва да се подготвят писма с конкретни участъци за да има коментар.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – И още една молба имам за осветлението, 

тъй като вече се смени времето дали може да се маркира по-ранен час за включване на 

уличното осветление.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Това 

си го прави Стоян. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Казвам за да подсетя, защото е тъмно 

нагоре по нашата улица.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – В момента се въвежда нова 

система за осветлението. То ще се регулира дистанционно и дигитално. Така, че би 

следвало вече всичко дигитално да се променя. Аз лично не съм в течение толкова на 

този софтуер, но знам, че има такава опция.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Само една подсказка към отговорните 

лица.  

 

Г-жа Котева – зам.-кмет по хуманитарните дейности – Аз ще кажа на Стоян. Той ще си 

задвижи каквото е нужно.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Благодаря!  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Г-жо 

Председател, да дадем думата и на хората да кажат защо са се събрали тук. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да, разбира се. Ако искате дайте 

предложение и от вас, тъй като въпроса вече е коментиран, коментиран вече не знам 

колко пъти.  Аз честно ви казвам се срамувам, защото като част от администрацията 

всеки път говорим и нищо не се променя. В същата позиция сме и ние. Няма значение, 

че сме от администрацията. При нас са същите неща и същите проблеми като при вас с 

ВиК. Не знам, това вече е улица без изход според мен. Години на ред проблеми, 

предложения. Преди мисля, че две заседания пак имаше ваши представители тогава 

викнахме и ВиК, видяхте коментирахме.  

 

Г-жа Живка Котева – гражданин на с.Струмяни – И нищо не се случи.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не може тези хоро, всички права да 

са в техни ръце и населението да е в положение да се моли всеки път да се вземе 

адекватно решение.  

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам едно предложение, което може би е адекватно. 

Ние тук като колективен орган да назначим някой от общината, който да се заеме с 

дадения проблем на конкретната махала. Заедно с оператор от ВиК, но да има човек, 

който ще види от А до Б какво ще изпълнят. Протокол да ни даде на следващата сесия 
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какво са изпълнили. Какво са подменили, какво не се подменили поне да има някакъв 

резултат. Колеги, мисля че ние трябва да изберем някой от администрацията, който в 

крайна сметка да свърши някаква работа.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Това няма да стане. Ще се протака във времето и 

пак нищо няма да стане.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ние ще дадем срок. Две седмици, четиринадесет работни 

дни и готово.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Аз искам да ви предложа на вас общински 

съветници едно чисто мие си предложение. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ако е адекватно и работи защо не. 

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Защо да не работи? Общински съвет да 

заведе едно дело срещу ВиК Благоевград да се разкарат от тук и без това те не вършат 

никаква работа. Един иск от народа и от вас. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – А докато тече това дело какво ще правят хората 

без вода? 

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Защо без вода? 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Защото докато тече делото вода пак няма да 

имат. Както нямат до сега така и по време на делото няма да имат вода.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Ако не заведем някакъв иск пък означава, 

че тези хора няма да имат вода никога.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз веднага се обръщам към г-н Башлиев със следните думи 

не е ли по-добре да се изпълни решението на Общински съвет вместо да водим дела?  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци –Да, еми направете го.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Не от нас. Ние сме го взели като решение и трябва някой 

да го изпълни. Г-н Башлиев, вие много добре знаете. 

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Знам. Ама вие сте взели едно решение и до 

там.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ние решението сме го взели и напомняме всеки път за 

това. Даже събрание се направи в Илинденци, че сме взели решение за излизане от ВиК 

Асоциацията. Дайте да видим кой трябва да го изпълни. Вие като бивш кмет би 

трябвало да сте на ясно кой трябва да го изпълни.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Аз съм много на ясно.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Защо да водим дела при положение, че може да се изпълни 

едно решение.  
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Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Като виждате, че не се изпълнява 

завеждайте един иск и точка. Защо да не може? 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Казвам, че е по-елементарно да изпълним решение на 

Общински съвет отколкото да водим дела. Пак казвам то не зависи от нас. Ние каквото 

е могло като решение сме го взели.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Айкова беше тук, хората бяха без вода и се даде 

обещание. Кмета също беше тук. На срещата се каза така има вероятност като се сменят 

крановете хората да имат вода. Всички решихме да се сменят крановете да се пробва. 

 

Г-жа Живка Котева – гражданин на с.Струмяни – Но те не се смениха. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Да и от там насетне нищо. 

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Аз 

съм сигурен, че е така, но тези хора не могат да се справят. 

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Тогава да наемем някакви външни хора, не знам 

по каква процедура, които разбират да дойдат и да го свършат това нещо.  

 

Г-жа Здравка Митрева – жител на с.Струмяни – От ВиК ни казаха сложете си помпа.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Не всеки може да си купи помпа.  

 

Г-жа Здравка Митрева – жител на с.Струмяни – Аз си нося бележката от ВиК и дължа 

500,00 лв. за вода, а в същото време вода нямаме.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Вземете решение. 

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Какво решение, ти беше този, който накара хората да не си 

плащат водата. Ние не сме диктатори, няма как да им кажем да не плащат, защото 

утрешния ден ние ще сме виновни за сметките, които ще дължат.  

 

Г-жа Здравка Митрева – жител на с.Струмяни – Останала съм със 120,00 лв. да карам 

месеца.  

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Ние сме в същото положение. Въпроса е, че идва частен 

съдебен изпълнител. 

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – И какво от това? 

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Как какво, ще дойдат и ще ми вземат колата.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – А как ще и вземат на тази жена 500,00 

лева?  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – Жената си плаща водата, защото е сама и няма на 

къде. 
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Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Да се завеждат дела. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Г-н Башлиев, не е така. Такива 

възрастни хора не могат сами да водят дела.  

 

Г-н Башлиев – гражданин на с.Илинденци – Тогава вие заведете. На всяка една сесия ви 

се повтаря това нещо.  

 

Г-жа Здравка Митрева – жител на с.Струмяни – На мен ми е молбата такава няма 

смисъл да се карате и да има разправии нека ВиК да си мине към Сандански. Ние си 

имаме вода от Сандански. Това ВиК да си вземе шапката в ръцете и да си иде.  

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – И ние за това се борим.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Нищо не ги интересува. На мен от 

една година ми е развален водомера на Добри лаки и не искат да дойдат да го сменят, а 

това е тяхно задължение. И си пишат каквото си искат. Не знам това до кога ще 

продължи. Ние и предния път поискахме да ни представят отчет какво събират те.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ –  

Събрали са примерно два милиона за година и са вкарали един милион за строителство 

на сграда. Нас какво ни вълнува тази сграда? 

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз мисля, че това, което казах преди малко е редно да се 

направи. Да изпратим някой, да се обадим на ВиК, да се проконтролират нещата. Да се 

направи един протокол, който да ни се представи на следващата сесия. Да има дадем 

четиринадесет дневен срок. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Това само ВиК може да го направи.  

 

Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Да, но ние искаме някой от администрацията да ни 

представлява и да ходи с тях. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – В такъв случай предлагам от 

администрацията да бъде отправено писмено искане към ВиК за следващата сесия да 

бъде внесен отчет. Да се види какво са събрали като суми на територията на общината. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Няма как да се случи това. По-скоро г-н 

Пецанов даде една идея от администрацията да се изпрати с тях човек и да се 

протоколира всичко.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Няма как общината да не може да 

иска отчети тъй като най-вероятно общината има сключен договор с ВиК.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ние тук говорим едно и също години на ред.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Невъзможно е никой да не може да 

им иска на тях отчет. Активите все още са си на общината. 
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Г- н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Г-жо Траянова, по принцип можем да им изискваме 

каквото и да е. Дали отчет с приходи и разходи и т.н. . Ние като колективен орган и 

представляващ община Струмяни можем да изискваме от всяка една фирма, която 

работи с община Струмяни и има сключен договор може да се изиска всичко. Въпроса 

е, че това можем да го направим в някакъв етап, но ние по най-бързия начин първо 

трябва да решим проблема на хората, които живеят тук и нямат вода. Ние ще поискаме 

да ни дадат някакъв доклад за приходи и разходи, но това не решава проблема на 

хората с водата.  

 

Г-н Чиликов - Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – Да си 

наемем частна фирма да ни отстранят авариите.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не може само да събират едни пари, а 

де не правят никакви разходи за поддръжката на тази мрежа.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Ние и миналия път, и по-миналия, и миналата година, и по-

миналата говорим едни и същи неща. Какъв документ черно на бяло имаме с тези две 

юридически лица? Община Струмяни и ВиК. Не може едно и също само да си говорим. 

Тези хора не може да дойдат тук и да кажат, че ние си правим каквото искаме. Те имат 

право. Къде е този документ, който ние го търсим и не знаем къде е. Ако нямат 

документ значи те не са тук. Разбирате ли? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Не може да нямат документ или 

договор. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да, не може да нямат. И с кой е сключен този документ? 

Общински съвет не ги иска, хората не ги искат и те в един момент са тук. Хората 

всички се дразнят, имаме проблеми. Дайте да го намерим това нещо. Да направим 

почивка и ще стоим днес тук за да го открием.  

 

Г-жа Здравка Митрева – жител на с.Струмяни – Да дойдат тук на място да ги видим 

колко са и какви са. Не само по колите и да обикалят.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам петнадесетото редовно  

заседание на Общински съвет Струмяни в  11:00 часа.           

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


